

تعميم Circular

رقم (٤) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،،،

Following our Circular No. (1) dated 02/01/2023, regarding the suspension of trading in shares of COMPREHENSIVE MULTIPLE TRANSPORTATIONS CO. (ABUS) for failing to pay the due charges.

لاحقاً لتعميمنا رقم (1) تاريخ 2023/01/02 بخصوص إيقاف التداول بأسهم الشركة المتكاملة للنقل المتعدد (ABUS) لعدم تسديدها المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة.

Kindly note that trading of the above mentioned company's shares will be resumed, as of Tuesday, 03/01/2023, by virtue of the provisions of Article (16) of Listing Securities on the ASE Directives, following the company's payment of all due charges.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه في البورصة استناداً لأحكام المادة (16) من تعليمات ادراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وذلك اعتباراً من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2023/01/03، وذلك لقيام الشركة بدفع المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مازن نجيب الوثايفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.

- Securities Depository Center.

- COMPREHENSIVE MULTIPLE
TRANSPORTATIONS CO.

- Operations Department.

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- الشركة المتكاملة للنقل المتعدد

- دائرة العمليات.

الرقم : 2 / 106 / 2023

التاريخ : 2 / 1 / 2023

الموافق : 9 / جمادى الاخر / 1444

تعميم Circular

رقم (1) No

Honorable Members of the ASE
Good Greetings,,,

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين
تحية طيبة وبعد،،،

By virtue of the provisions of Article (15/B/14) of Listing Securities Directives and the Actions Policy against violating companies which was endorsed by the ASE Board of Directors on 16/6/2022, and due to the fail of the COMPREHENSIVE MULTIPLE TRANSPORTATIONS CO. (ABUS) to pay the due charge.

استناداً لأحكام المادة (15/ب/14) من تعليمات إدراج الأوراق المالية، وفي ضوء سياسة الإجراءات المتخذة بحق الشركات المخالفة التي أقرها مجلس إدارة بورصة عمان في جلسته المنعقدة بتاريخ 16/6/2022، ونظراً لعدم قيام الشركة المتكاملة للنقل المتعدد (ABUS) بتسديد المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة.

Kindly note that the ASE will suspend trading in shares of the above mentioned company, as of Monday 2/1/2023, until it pays all due charges.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 2023/1/2، وإلى حين قيامها بتسديد المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة.

Best Regards,



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

مازن نجيب الوظائفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.
- Securities Depository Center.
- The above mentioned company.
- Operations Department.

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية
- مركز إيداع الأوراق المالية
- الشركة المذكورة أعلاه
- دائرة العمليات.